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Sēde sasaukta plkst.9.00 

Sēdi atklāj plkst.9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

Andis Astrātovs 

Andis Āboliņš  

Gaidis Bērziņš  

Ieva Brūna (plkst.20.08 pārtrauc dalību sēdē) 

Andra Grīvāne (plkst.19.42 pārtrauc dalību sēdē) 

Almants Kalniņš (plkst.14.45 iziet, atgriežas plkst.14.48, plkst.19.38 pārtrauc dalību sēdē) 

Dainis Karols (plkst.16.45 iziet, atgriežas plkst.16.50, plkst.18.50 iziet, atgriežas plkst.18.53, 

plkst.19.38 iziet, atgriežas plkst.15.26) 

Eva Kārkliņa  

Juzefa Kļava  

Ilva Norenberga  

Aldis Pinkens  

Sandra Pētersone 

Māris Rozenbergs (plkst.19.42 pārtrauc dalību sēdē) 

Gundars Sebris  

Oļegs Solovjovs 

Lauris Pīlēģis (pievienojas sēdei plkst.13.30) 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti:  

Ainis Stūrmanis – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Kalvis Kalniņš  – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju  

Edgars Zelderis – par prombūtnes iemesliem nav informējis sēdes vadītāju 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Baiba Lorence – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļa vides 

speciāliste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Eva Zolneroviča – Personāla vadības nodaļas Personāla daļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica –Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla 

administrators 

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju 

sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāts 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāte 

Inese Skapste – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāte 

Elita Bonfelde – Talsu pilsētas, Rojas, Ģibuļu, Dundagas pagastu pārvalžu amata kandidāte 

Janita Vanda Valtere – Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāte 

Baiba Vanaga-Barone – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāts 

Kristīne Riekstiņa-Sniedziņa – SIA “Talsu ūdens” Administratīvās nodaļas vadītāja 

Laine Veinberga – SIA ”Reģionālie projekti” projektu vadītāja 

Līna Dimitrijeva – SIA ”Reģionālie projekti” vadītāja 

Juris Orinskis – Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs 

Egils Bariss – SIA “Talsu namsaimnieks” valdes loceklis 

 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S. Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

I. Norenberga jautā, vai ir jāskata slēgtajā daļā informācija par pārvalžu vadītāju amata 

kandidātiem? Norāda, ka to var darīt, neminot personas datus. 



S. Pētersone paskaidro, ka slēgtās daļas informatīvajā daļā piedalīsies visi kandidāti 

kas ir pieteikušies, izņemot tos, kuru iesniegtā informācija bija neatbilstoša konkursa 

nolikumam. Tāpēc arī slēgtajā daļā uzrunāsim un klausīsimies katru no pretendentiem.  

I. Norenberga jautā, kāpēc šāda kārtība, ja reiz ir bijusi komisija, kas ir vērtējusi 

pretendentus, un komisija ir izdarījusi savus secinājumus? 

I. Krēķe paskaidro, ka 2022. gada februāra mēnesī tika izdots viņas rīkojums par četru 

pagastu pārvalžu vadītāju atlases konkursu. Komisijas sastāvā bija Personāla nodaļas vadītājs, 

Juridiskās nodaļas vadītāja un abi izpilddirektora vietnieki. Komisija, saņemot amata 

pretendentu pieteikumus un izvērtējot tos, vienu no kandidātiem nevirzīja otrajai kārtai, jo 

kandidātam nebija nepārtraukta divu gadu pieredze vadītāja vai vadošā amatā, pārējos aicinot 

uz interviju. Konkursa gaitā viņa un komisijas locekļi saņēma domes priekšsēdētāja vietnieka 

vairākkārtējus mudinājumus, gan mutiskus, gan rakstiskus ar vēlmi iesaistīties komisijas 

darbā. Par cik izpilddirektora kompetencē neietilpst norīkot kādās komisijās deputātus, par šo 

situāciju ziņoja domes priekšsēdētājai. Konsultējoties ar Juridiskās nodaļas vadītāju par 

likumisko ceļu, kā varam nodrošināt deputātu iesaisti komisijā, ir saņēmusi atbildi, ka lēmumi 

ir jāpieņem domei un tas var tikts norīkots ar domes priekšsēdētājas rīkojumu. Šādu atbildi arī 

ir sniegusi domes priekšsēdētāja vietniekam. Pēc tā ir saņēmusi oficiālu deputāta  

pieprasījumu par iecerēto kandidātu dokumentu izsniegšanu, priekšsēdētāja vietniekam tika 

lūgts izsniegt gan CV, gan pieteikuma vēstules, gan protokolus, gan arī interviju ierakstus. 

Komisija savu darbu beidza un galējos dokumentus viņai iesniedza 15.martā. Pēc iepazīšanās 

ar dokumentiem ir secinājusi, ka konkursā pieteikušies kandidāti, kuri jau vairākkārt ir 

pieteikušies šajos konkursos. Un, mainoties komisijas sastāvam, rezultāts tā arī palicis 

nemainīgs. Šobrīd ir izveidojusies situācija, ka domes priekšsēdētāja vietnieks aicina 

darbiniekus izmantot absurdas un pilnīgi nepieņemamas metodes kandidātu izvērtēšanā –  

pieprasot kandidātiem amata aprakstus no iepriekšējām darbavietām, iesūtīt uzņēmumu 

struktūras, pieprasīt grāmatvedības izziņas un izvilkumus no gada pārskatiem. Informē, ka 

pašvaldība izveido kandidātu izvērtēšanas komisiju, nevis izmeklēšanas komisiju. Gan 

komisijas locekļiem, gan viņai ir ilgstoša pieredze darbinieku atlases procesā, kā arī, pašiem 

piedaloties konkursos, nekad nevienā uzņēmumā izvērtējot kandidātus amatiem nav prasīta 

tāda informāciju. Likums nosaka, ka izpilddirektoram ir pienākums izvirzīt pretendentus 

domē apstiprināšanai, bet tas nenozīmē, ka nevar būt apstākļi, kad kāds to traucē izdarīt. Un 

tādi apstākļi šobrīd ir iestājušies – ārējie apstākļi, jo ir spiediens uz komisijas locekļiem un 

viņu no deputātu puses. Deputāta pieprasījums, iepriekšējā konkursu pieredze ar pretendentu 

ietekmēšanu, regulāri izteikta kritika un šaubas par jebkura darbinieka pieņemtu lēmumu 

attiecībā uz kandidātu vērtēšanu, liedza viņai virzīt vienu pretendentu apstiprināšanai domē, 

lai gan bija gatava to darīt. Lai novērstu jebkādas domstarpības un spekulācijas, pieņēma 

lēmumu nodot visu kandidātu dokumentus domes priekšsēdētājai tālākai rīcībai. Lai šādas 

situācijas neatkārtotos, domei būtu jāpieņem lēmums, pēc kādiem principiem un kritērijiem 

turpmāk konkursi tiks organizēti. Šobrīd esam izmēģinājuši variantus, kurus varējām – ir ticis 

piesaistīts ārpakalpojums kandidātu izvērtēšanai, veidotas darbinieku komisiju, neviens no 

tiem nestrādā. Aicina domei pieņemt lēmumu par tālāko rīcību amata konkursos, kuros 

kandidāti amatos tiek iecelti ar deputātu balsojumu.  

I. Norenberga jautā, vai tā ir normāla situācija, kad notiek politiskā ietekmēšana? 

A. Pinkens sniedz savu skaidrojumu. Šis vairākkārt pieminētais domes priekšsēdētāja 

vietnieks ir viņš – Aldis Pinkens, kurš jau februāra vidū lūdza iespēju piedalīties kandidātu 

atlases procesā un tas bija saistīts ar iepriekšējā pagasta pārvaldes vadītāja atlases brīdi, kad ir 



sapratis, ka komisijā, iespējams, ir nepieciešama palīdzība, tieši tās situācijas dēļ, ka nav īsti, 

viņaprāt, skaidrs, kā ir jāpiemēro, vai jāņem vērā pašu izveidotā kandidātu atlases nolikuma 

noteiktie kritēriji, respektīvi, vadītāju pieredze. Šāda iespēja viņam netika dota, kaut arī viņš ir 

informēts un zina, ka pašvaldībā vairākkārt iestāžu vadītāju atlases procesā ir piedalījušies 

domes priekšsēdētāja vietnieki. Rezultātā visi esam ieguvuši dokumentus no komisijas. Min, 

ka komisijas darbā nav piedalījies. Norāda, ka iesūtītajos protokolos var redzēt, ka komisija 

šaubu gadījumā ir pieprasījusi papildu informāciju cilvēkiem par kuriem ir bijis jautājums, par 

viņu dokumentos minēto informāciju. Norāda,  ka nekad nav vēlējies pats no sava prāta vai 

pašizdomātu dokumentu iesūtīšanu tikai tāpēc, ka viņam tā gribētos. Komisija pati to ir 

darījusi – vairāku pagastu pārvalžu vadītāju pretendentiem ir palūgusi iesūtīt papildu 

informāciju, kura satur, tai skaitā grāmatvedības dokumentus vai izdrukas no Latvijas 

Republikas Uzņēmumu reģistru vai ko tamlīdzīgu. Tā nebija viņa ideja. Vienlaikus protokolos 

var redzēt, ka no vienas pārvaldes pretendentu loka tika izslēgts cilvēks, jo viņš neatbilst 

nolikumam. Neskatoties uz pietiekamo kompetenci un visādi citādi nešaubīgo spēju izvēlēties 

pašvaldības iestāžu vadītājus, tomēr redz, ka ar šo vadības pieredzes vērtējumu varētu būt 

problēmas. Saņemot izslēgtā pretendenta CV, redzam, ka pieredzei, lai tā atbilstu nolikumam 

pietrūkušas piecas dienas, līdz brīdim, kad bija jāiesniedz dokumenti. Šobrīd šī pieredze būtu 

jau divi gadi un viens mēnesis. Komisija ļoti precīzi izvērtē pa dienām, izvērtē pieredzes 

esamību vai neesamību un izslēdz pretendentu. Taču komisijas ieskatā vislielāko punktu 

skaitu ieguvušais pretendents ir uzrādījis pieredzi metodiskās komisijas vadīšana. Norāda, ka 

tā nav pieredze ar padotajiem. Tā vienkārši valsts pārvaldē un arī privātuzņēmumos tā 

nenotiek, neatkarīgi no komisijas viedokļa. Pauž vēlmi, ja esam izveidojuši noteikumus, tad 

tiek sekojam, ja nevēlamies sekot noteikumiem –  tos vienkārši neradām. Jo pretējā gadījumā 

tiekam nostādīti situācijā, ka brīdī, kad kaut kādu iemeslu pēc tas ir izdevīgi, pieredzi 

pievelkam pie savām vēlmēm, pavaicājot pat papildu informāciju. Un kaut kādā brīdī, kad tas 

nav izdevīgi, formālu iemeslu dēļ, piecu dienu dēļ pretendentu izslēdzam no konkursa, pat 

neuzzinot neko vairāk par viņu. Rezultāts ir abos gadījumos, protams ir iespējams, bet vai tas 

ir labākais, kas varētu būt. Ja tas tiek uzskatīts par politisko spiedienu, tad kategoriski 

apgalvo, ka šeit izvirzītajiem pretendentiem nav ar viņu saistības, nekādā nebūt politiskā vai 

personiskā, vai radnieciskā izpratnē. Šī vienkārši ir vēlme, lai radot noteikumus, tiem sekotu. 

Jautā, kāpēc jautājums “Par prasību par zaudējumu piedziņu”  tiek skatīts sēdes 

slēgtajā daļā? 

S. Pētersone atbild, ka šis ir jautājums, kas saistīts ar iespējamo tiesvedības stratēģiju. 

Norāda, ka Informācijas atklātības likuma 6. panta pirmā daļa nosaka, ka par iestādes iekšējās 

lietošanas informāciju uzskatāma informācija, kas iestādei nepieciešama, sagatavojoties lietu 

kārtošanai. Otrā daļa nosaka, ka ierobežota pieejamība attiecas arī uz dokumentiem, kuri 

izstrādāti sakarā ar iestādes sagatavošanos lietu kārtošanai un kurus izstrādājuši attiecīgajai 

lietai īpaši pieaicināti padomdevēji vai lietpratēji. Tieši tāpēc šis jautājums ir ielikts slēgtajā 

daļā. 

I. Norenberga jautā, kad plānots skatīt jautājumu par saistošo noteikumu izstrādi 

atbalstam sportistiem un sporta komandām? 

I. Jansone atbild, ka ņemot vērā to, ka 31. marta sēdē paredzēts apstiprināt jauno 

sporta komisijas sastāvu, ir vēlme, lai arī jaunā Sporta komisija izskata šos saistošos 

noteikumus. Ja Sporta komisija šodien [31.03.2022.] tiek apstiprināta, tad tuvāko dienu laikā 

Sporta komisijai būtu iespējama sasaukt pirmo sēdi, kurā tiem būtu iespēja izskatīt un, 



iespējams, pat ātrāk nekā kārtējā domes sēdē būtu šos saistošos noteikumus iespējams 

pieņemt. 

 

S. Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 15 balsīm par (I.Brūna, D.Karols, A.Āboliņš, G.Sebris, S.Pētersone, J.Kļava, 

A.Pinkens, M.Rozenbergs, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, G.Bērziņš, A.Grīvāne, O.Solovjovs, 

A.Kalniņš, I.Norenberga), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

Darba kārtība: 

Informatīvā (slēgtā) daļa 

1. Informācija par pārvalžu vadītāju amatu kandidātiem. 

Lemjošā (slēgtā) daļa 

1. Par prasību par zaudējumu piedziņu. 

Lemjošā (publiskā) daļa 

2. Par _____________ iecelšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amatā. 

3. Par _____________ iecelšanu Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatā. 

4. Par _____________ iecelšanu Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amatā. 

5. Par _____________ iecelšanu Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amatā. 

6. Par Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu. 

7. Par grozījumiem Talsu novada domes 14.03.2019. lēmumā Nr. 179 “Par 

nolikumu “Par Aleksandra Pelēča literāro prēmiju un tās piešķiršanas kārtību”. 

8. Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu. 

9. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumiem “Mazirbes 

Speciālā Internātskola” un “Skolotāju māja 2” Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu 

novadā. 

10. Par atļauju rīkot iestājpārbaudījumus un noteikt uzņemšanas kritērijus vispārējās 

vidējās izglītības programmā. 

11. Par Rojas, Kolkas, Dundagas, Mērsraga pagastu ģerboņiem. 

12. Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā. 

13. Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 27. maija noteikumos “Talsu 

novada pašvaldības mežu un meža zemju apsaimniekošanas noteikumi”. 

15. Par Talsu novada pašvaldības saskaņojumu SIA “Tolmets Tukums” darbības 

paplašināšanai un B kategorijas piesārņojošās darbības saņemšanai. 

16. Par grozījumiem Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas nolikumā. 

17. Par saistošo noteikumu "Par aizliegumu ģenētiski modificēto kultūraugu 

audzēšanu Talsu novadā" apstiprināšanu. 

18. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8858 007 0085 platības precizēšanu. 

19. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8842 

010 0181, Abavas pagastā, Talsu novadā. 

20. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos 

noteikumos Nr. 28 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 

Talsu novadā”. 



21. Par Talsu novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2022. - 2040. gadam 

apstiprināšanu. 

22. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. - 2028. gadam apstiprināšanu. 

23. Par izmaksu pieaugumu projektā “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas 

pasākumi Mērsraga novadā”, id. Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004. 

24. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Tiņģeres muižas 

pagraba telpu atjaunošana un radošo nodarbību telpu izveidošana”. 

25. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Jaunas kultūras 

pasākumu vietas “Ziemeļpiekrastes valgums” labiekārtošana Kolkas pagastā”. 

26. Par zemes vienības daļas un būvju, Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

pārvaldīšanā SIA “Talsu namsaimnieks”. 

27. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Kārļa Mīlenbaha ielā 15, Talsos, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

28. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 7, Celtnieku ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

29. Par ūdenstilpes nomas konkursu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8854 

016 0056, “Mordangas – Kāņu ezers”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā. 

30. Par Talsu novada pašvaldības ūdenstilpju nomas konkursa komisiju. 

31. Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu Dzelzceļa ielā 7, Valdemārpilī, 

Talsu novadā. 

32. Par nekustamā īpašuma – būves Rīgas ielā 16A, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

33. Par zemes vienības daļas “Viļņi”, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

34. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Kadiķu ielā 1, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā. 

35. Par telpu nomas līguma slēgšanu ar A. Lormanes ģimenes ārsta praksi. 

36. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Zvejnieku ielā 3, Rojā, 

Rojas pagastā, Talsu novadā. 

37. Par 2007.gada 1.marta nedzīvojamo telpu Zvejnieku ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, 

Talsu novadā, nomas līguma Nr.085.5/01.0307 pārjaunojuma līgumu. 

38. Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu. 

39. Par nedzīvojamās telpas Nr.2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu. 

40. Par zemes vienības daļas un inženierbūves – sporta laukuma iegādi Lielā ielā 22, 

Talsos, Talsu novadā. 

41. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā Nr.335 

“Par Latvija Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas nekustamā īpašuma 

Laidzes pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu bez atlīdzības Talsu novada 

pašvaldības īpašumā”. 

42. Par Latvijas Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas nekustamā īpašuma 

“Ziedgravu estrāde”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu bez 

atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā. 

43. Par 2022. gada 27. janvāra saistošajiem noteikumiem Nr. 1 “Decentralizētās 

kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novadā”. 



44. Par 2021. gada 29. decembra saistošajiem noteikumiem Nr. 45 “Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība Talsu novadā”. 

45. Par 2021. gada 25. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 42 “Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Talsu novadā”. 

46. Par 2014. gada 20. maija pārjaunojuma līguma Nr. DI 13/14 ar SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” grozījumiem. 

47. Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu sarakstu. 

48. Par atļauju Talsu novada muzejam pieņemt dāvinājumu. 

49. Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par 

Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem. 

Informatīvā daļa 

2. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu.

  

 

Plkst.9.19 tiek slēgta sēdes publiskā daļa.  

Plkst.9.20 tiek atklāta sēdes slēgtā daļa. 

 

Piedalās 15 deputāti: I.Brūna, D.Karols, A.Āboliņš, G.Sebris, S.Pētersone, J.Kļava, 

A.Pinkens, M.Rozenbergs, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, G.Bērziņš, A.Grīvāne, O.Solovjovs, 

A.Kalniņš, I.Norenberga. 

 

Piedalās pašvaldības darbinieki: I. Krēķe, A. Lagzdiņš, I. Jansone, S. Zemīte, A. Veckāgane, 

J. Didžus, I. Fedko, J. Kārklevalks, E. Grīnberga. 

 

          

 Informatīvā slēgtā daļa 

1. 

Informācija par pārvalžu vadītāju amatu kandidātiem 

 

[..] 

 

S. Pētersone plkst.10.13 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.10.28 tiek atsākta sēde. 

 

 

DOME NOLEMJ pieņemt informāciju zināšanai. 

 

1. 

Par prasību par zaudējumu piedziņu  

 

[..] 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 12 balsīm par (I.Brūna, D.Karols, A.Āboliņš, G.Sebris, S.Pētersone, J.Kļava, 

A.Astrātovs, E. Kārkliņa, G.Bērziņš, A.Grīvāne, O.Solovjovs, A.Kalniņš), 2 pret (A.Pinkens, 

M.Rozenbergs), 1 atturas (I. Norenberga), 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.90 “Par prasību par zaudējumu piedziņu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Plkst.11.06 tiek slēgta sēdes slēgtā daļa un tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.11.17 tiek atklāta sēdes publiskā daļa. 

 

 

2. 

Par _____________ iecelšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amatā  

S.Pētersone, G. Sebris, I. Norenberga 

 

S. Pētersone informē, ka 2., 3., 4., 5. darba kārtības jautājuma izskatīšanai ir 

jāizveido Balsu skaitītāju komisija. 

[Ja balsošana notiek likumā "Par pašvaldībām" 40. panta ceturtajā daļā noteiktajos 

gadījumos, no deputātiem tiek ievēlēta balsu skaitītāju komisija 3 cilvēku sastāvā. Šajā 

gadījumā balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs paziņo balsošanas rezultātus.] 

 

S. Pētersone izvirza kā Balsu skaitītāju komisijas kandidātus – Aldi Pinkenu, 

Gundaru Sebri un Ilvu Norenbergu. 

Deputātiem citu priekšlikumu nav. 

 

S.Pētersone ierosina balsot par Balsu skaitītāju komisijas izveidošanu šādā  sastāvā – 

Aldis Pinkens, Gundars Sebris un Ilva Norenberga. 

 

Ar 15 balsīm par (I.Brūna, D.Karols, A.Āboliņš, G.Sebris, S.Pētersone, J.Kļava, 

A.Pinkens, M.Rozenbergs, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, G.Bērziņš, A.Grīvāne, O.Solovjovs, 

A.Kalniņš, I.Norenberga), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ: 

apstiprināt Balsu skaitītāju komisiju – Aldis Pinkens, Gundars Sebris un Ilva 

Norenberga. 

 

S. Pētersone rosina, operatīvākai virzībai, Balsu skaitītāju komisijai izdalīt visās 

pārvaldēs esošo pretendentu vēlēšanu zīmes, deputāti tās aizpilda vienā reizē, lai varētu 

procedūru veikt vienlaicīgi. Un tad pēc tam ziņot par rezultātiem un sākt skatīt attiecīgi 

jautājums, kā ir lemjošajā daļā. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S.Pētersone aicina komisiju uzsākt darbu. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pieņem no deputātiem aizpildītās vēlēšanu zīmes un dodas 

tās saskaitīt. 

 

S. Pētersone plkst.11.27 izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 



Plkst.12.02 tiek atsākta domes sēde. 

 

S. Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr.1. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2.  

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2: 

Balsojumā piedalās 15 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 15 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amatam izvirzīta kandidāte – Elita Bonfelde. 

“Par _____________ iecelšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amatā” atklātas 

balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

PAR – nav; 

PRET – 15 (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone). 

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmumu “Par _____________ iecelšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja 

amatā”. 

 

              I. Norenberga pamato savu balsojumu. 

 

 

3. 

Par _____________ iecelšanu Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatā  

S.Pētersone, G. Sebris 

 

S. Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr.3. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.3: 

Balsojumā piedalās 15 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 15 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatam izvirzīta kandidāti – Santa Krūmiņa, Inese 

Skapste, Elita Bonfelde. 

“Par _____________ iecelšanu Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatā” atklātas 

balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

 



Santa Krūmiņa 

PAR – 9 (D. Karols, I. Norenberga, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone);  

PRET – 6 ( A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, J. Kļava, I. Brūna, O. Solovjovs). 

 

Inese Skapste 

PAR – 1 (O. Solovjovs);  

PRET – 14 ( A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, J. Kļava, I. Brūna, D. Karols, 

I. Norenberga, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone). 

 

Elita Bonfelde 

PAR – nav; 

PRET – 15 (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone). 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 9 balsīm par (D. Karols, I. Norenberga, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, 

G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone), 6 pret (A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

A. Grīvāne, J. Kļava, I. Brūna, O. Solovjovs), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.91 “Par S. Krūmiņas iecelšanu Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4. 

 Par _____________ iecelšanu Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amatā 

S.Pētersone, G. Sebris, I. Norenberga 

 

S. Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr.4. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.4: 

Balsojumā piedalās 15 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 15 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatam izvirzīta kandidāti – Janita Vanda Valtere, 

Andris Kojro, Elita Bonfelde. 

“Par _____________ iecelšanu Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amatā” atklātas 

balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

 

 



Janita Vanda Valtere  

PAR – 1 (I. Norenberga);  

PRET – 14 ( D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, A.   Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, J. Kļava, I. Brūna, 

O. Solovjovs). 

 

Andris Kojro  

PAR – 13 (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, A.   Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, J. Kļava, 

I. Brūna);  

PRET – 2 ( O. Solovjovs, I. Norenberga). 

 

Elita Bonfelde 

PAR – nav; 

PRET – 15 (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone). 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, J. Kļava, 

I. Brūna), 2 pret (I. Norenberga, O. Solovjovs), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.92 “Par A. Kojro iecelšanu Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja 

amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I. Norenberga pamato savu balsojumu. 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

 

5. 

Par _____________ iecelšanu Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amatā 

S. Pētersone, G. Sebris 

 

 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr.5. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.5: 

Balsojumā piedalās 15 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 15 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

Rojas pagasta pārvaldes vadītāja amatam izvirzīta kandidāti – Baiba Barone-Vanaga, 

Elita Bonfelde. 

“Par _____________ iecelšanu Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja amatā” atklātas 

balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 



 

Baiba Barone-Vanaga  

PAR – 10 (I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, 

A. Āboliņš, A. Grīvāne, I. Brūna, G. Sebris, G. Bērziņš);  

PRET – 5 (A.   Astrātovs,  A. Kalniņš, D. Karols, J. Kļava, O. Solovjovs). 

 

Elita Bonfelde 

PAR – 2 (D. Karols, A. Kalniņš); 

PRET – 13 (A. Grīvāne, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone). 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš,  

E. Kārkliņa, I. Norenberga,  S. Pētersone, A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Grīvāne,  

I. Brūna), 3 pret (A. Astrātovs,  J. Kļava,  O. Solovjovs), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.93 “Par B. Barones-Vanagas iecelšanu Ģibuļu pagasta pārvaldes 

vadītāja amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

S. Pētersone plkst.12.27 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.30 tiek atsākta domes sēde. 

Plkst.13.30 L. Pīlēģis pievienojas dalībai sēdē. 

 

 

 

6. 

 Par Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu 

S.Pētersone, A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Karols, I. Norenberga, A. Kalniņš. A. Astrātovs 

A. Pinkens ziņo par lēmuma projektu. Norāda, deputātiem izsūtītajā redakcijā 1.2. 

apakšpunktā kā pašvaldības komisijas loceklis ir minēta izpilddirektore Ieva Krēķe, bet viņa 

pāris dienas atpakaļ ir savu kandidatūru atsaukusi. Informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu 

grozīt 1.2. apakšpunktu, tajā norādot Tautsaimniecības komitejas priekšsēdētāju Aini 

Stūrmani. 

S. Pētersone papildus informē, ka ir saņemts Janas Kalējas iesniegums par savas 

kandidatūras atsaukšanu no dalības Uzņēmējdarbības komisijā. 

A. Pinkens sniedz atbildi uz L. Pīlēģa jautājumu par kritērijiem, kā tika uzrunāti 

komisijas locekļa amata kandidāti; par komisijā primāri risināmajiem jautājumiem. 

D. Karols jautā, kad tika uzsākts darbs ar komisijas locekļiem, viņus uzrunājot dalībai 

šajā komisijā? 

A. Pinkens atbild, ka plāns tika sastādīts oktobra, novembra mēnesī. 

I. Norenberga jautā, vai varētu tikt rīkota atklāta pieteikšanās uz darbu šajā komisijā? 

A. Pinkens neuzskata, ka iegūtu labāku rezultātu izsludinot pieteikšanos.  

Notiek diskusija. 



A. Astrātovs informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu.  

 

I. Norenberga informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – grozīt lemjošās daļas 

1.2.punktu, izsakot to redakcijā: 1.2. komisijas loceklis, Talsu novada domes 

Tautsaimniecības komitejas priekšsēdētājs – Ainis Stūrmanis, personas kods _____; 

 

Ar 14 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš,  

E. Kārkliņa, A. Astrātovs,  J. Kļava,  O. Solovjovs,  S. Pētersone, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

A. Grīvāne,  I. Brūna),  pret  nav, 1 atturas (L. Pīlēģis) [I. Norenberga balsojumā nepiedalās], 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – grozīt lēmuma projekta 

lemjošās daļas 1.1.punktu, izsakot to redakcijā: 1.1. komisijas priekšsēdētājs, Talsu novada 

domes priekšsēdētāja – Sandra Pētersone, personas kods _____; 

 

Ar 10 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš,  

E. Kārkliņa, A. Astrātovs,  J. Kļava,  O. Solovjovs,  S. Pētersone), 4 pret  (M. Rozenbergs, 

I. Brūna, A. Pinkens, A. Grīvāne), 1 atturas (L. Pīlēģis) [I. Norenberga balsojumā 

nepiedalās], priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – dzēst lēmuma projekta 1.10. 

punktu un grozīt 1.11.punktu uz 1.10.punktu. 

 

 

Ar 13 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš,  

E. Kārkliņa, A. Astrātovs,  O. Solovjovs,  S. Pētersone, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

A. Grīvāne,  I. Brūna),  1 pret  (J. Kļava), 1 atturas (L. Pīlēģis) [I. Norenberga balsojumā 

nepiedalās], priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 13 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš,  

E. Kārkliņa, A. Astrātovs,  J. Kļava,  O. Solovjovs,  S. Pētersone, A. Pinkens, 

M. Rozenbergs, A. Grīvāne),  pret  nav, 2 atturas (I. Brūna, L. Pīlēģis) [I. Norenberga 

balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.94 “Par Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

L. Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

 

 



7. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 14.03.2019. lēmumā Nr. 179 “Par 

nolikumu “Par Aleksandra Pelēča literāro prēmiju un tās piešķiršanas kārtību” 

S.Pētersone, R. Alkšbirze, G. Bērziņš, D. Karols 

R. Alkšbirze ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.95 “Par grozījumiem Talsu novada domes 14.03.2019. lēmumā Nr. 179 

“Par nolikumu “Par Aleksandra Pelēča literāro prēmiju un tās piešķiršanas kārtību””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu 

S.Pētersone, R. Alkšbirze, A. Pinkens 

R. Alkšbirze ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.96 “Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas 

piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. 

 Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumiem 

“Mazirbes Speciālā Internātskola” un “Skolotāju māja 2” Mazirbē, Kolkas 

pagastā, Talsu novadā   

S.Pētersone, J. Orinskis, G. Bērziņš, J. Kļava, L. Pīlēģis, D. Karols 

J. Orinskis ziņo par lēmuma projektu. 

 

J. Orinskis sniedz atbildi uz G. Bērziņa jautājumu par progresu nomas tiesisko 

attiecību sakārtošanā saistībā ar komunālo maksājumu veikšanu.  

Sniedz atbildi uz J. Kļavas jautājumu par siltumenerģijas ražošanas tarifu 

kalkulācijām.      

Sniedz atbildi uz L. Pīlēģa jautājumu par apkures sezonas periodu. 

         Sniedz atbildi uz D. Karola jautājumu par virzību parāda dzēšanā, ko nomnieks ir 

parādā pēc pašvaldības piestādītā rēķina; izmaksu iekļaušanu siltumenerģijas pakalpojuma 

tarifā. 

 

         Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Āboliņš, A. Kalniņš, G. Sebris, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), pret nav,  3 atturas (I. Norenberga, J. Kļava, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.97 “Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumiem 

“Mazirbes Speciālā Internātskola” un “Skolotāju māja 2” Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu 

novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

10. 

Par atļauju rīkot iestājpārbaudījumus un noteikt uzņemšanas kritērijus 

vispārējās vidējās izglītības programmā  

S.Pētersone, U. Katlaps, I. Norenberga, L. Pīlēģis, O. Solovjovs, G. Sebris, 

E. Kārkliņa 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija, kurā jautājumus U. Katlapam uzdod I. Norenberga, L. Pīlēģis. 

Diskusijā iesaistās O. Solovjovs, G. Sebris. 

U. Katlaps atbild uz E. Kārkliņas jautājumu par Izglītības stratēģijas izstrādes procesu. 

Plkst.14.45 iziet A. Kalniņš. 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 15 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.98 “Par atļauju rīkot iestājpārbaudījumus un noteikt uzņemšanas 

kritērijus vispārējās vidējās izglītības programmā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11. 

 Par Rojas, Kolkas, Dundagas, Mērsraga pagastu ģerboņiem  

S.Pētersone, I. Fedko, D. Karols 

I. Fedko ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.14.48 atgriežas A. Kalniņš. 

I. Fedko sniedz atbildi uz D.Karola jautājumu par tālākajām darbībām. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.99 “Par Rojas, Kolkas, Dundagas, Mērsraga pagastu ģerboņiem”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā 

S.Pētersone, J. Didžus, D. Karols, G. Bērziņš 

J. Didžus ziņo par lēmuma projektu.  

          

            Jautājumus J. Didžus uzdod D. Karols, G. Bērziņš. 

 

            Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 8 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

I. Brūna, A. Kalniņš L. Pīlēģis), 8 pret ( A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, O. Solovjovs),  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā”.  

 



13. 

Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu 

S.Pētersone, J. Didžus, I. Norenberga, G. Bērziņš, A. Pinkens, D. Karols, A. Grīvāne, 

L. Pīlēģis, G. Sebris 

S. Pētersone informē, ka ņemot vērā iepriekšējā lēmuma balsojumu, nav apstiprināts 

komisijas locekļu sastāvs – 16 cilvēku sastāvā. Līdz ar to ir jāpieņem lēmums, par šī 

jautājuma tālāko virzību, jo šobrīd piedāvātajā redakcijā ir 16 kandidāti, bet nolikumā ir 12 

vietas. Pastāv divas iespējas –  šo jautājumu atgriezt atpakaļ skatīšanai Kultūras, sporta un 

tūrisma jautājumu komitejā, otra iespējamā rīcība –  balsot par katru pretendentu atsevišķi. 

Aicina deputātus izteikt savu viedokli. 

 

G. Bērziņš aicina jautājumu atkārtoti izskatīt Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu 

komitejā. 

A. Pinkens norāda, ka viņam nekas netraucē atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

S. Pētersone rosina jautājumu atgriezt atpakaļ izskatīšanai Kultūras, sporta un tūrisma 

jautājumu komitejā. Attiecīgi tad arī ir jānonāk līdz pretendentiem, kuri tad tiek virzīti domei 

apstiprināšanai. 

D. Karols atbalsta minēto priekšlikumu. Pauž bažas, ka tiks nonākts pie tāda paša 

rezultāta kā šobrīd. 

A. Grīvāne atbalsta jautājumu atgriezt atpakaļ izskatīšanai Kultūras, sporta un tūrisma 

jautājumu komitejā. Min, ka nav gatava šodien balsot par tiem 12 komisijas locekļiem, kuri 

veidos komisijas sastāvu.    

G. Sebris piekrīt A. Grīvāne teiktajam, ka šobrīd, uz karstām pēdām pieņemot 

lēmumu, var izdarīt arī kļūdu. Min, ka divi galvenie kritēriji, kurus vajadzētu ņemt vērā 

veidojot šo komisiju, lai pēc iespējas plašāka būtu sporta veida pārstāvniecība un otrs, lai būtu 

pārstāvēts viss Talsu novads. 

D. Karols aicina atbalstīt jautājuma izskatīšanu Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu 

komitejā. 

L. Pīlēģis norāda, ka komitejā vēlēsies redzēt cik ir galvenie sporta veidi, kas 

vajadzētu pārstāvēt un vēl tai skaitā, lai tiktu nosegta pēc iespējas ģeogrāfiski plašāk platība. 

I. Norenberga norāda, ka ietekme uz pašvaldības budžetu ir salīdzinoši neliela, līdz ar 

to nav pilnīgi nekādas argumentācijas, kāpēc neļaut šiem 16 cilvēkiem darboties. 

Aicina Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komitejas priekšsēdētāja vietnieci Ievu 

Brūnu iekļaut jautājumu par grozījumiem Talsu novada sporta komisijas nolikumā. Atkārtoti 

paredzēt, ka 16 komisijas locekļi spēj darboties komisijā un to varētu apstiprināt jau nākamajā 

komitejā un pēc tam arī domes sēdē. 

A. Pinkens atgādina, ka Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komitejā par šo 

jautājumu bija liela vienprātība, ka ir nepieciešami 16 locekļi. Aicina to ņemt vērā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – atgriezt lēmuma projektu 

uz Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komiteju, lai precizētu lēmuma projektu atbilstoši 

komisijas nolikumam. 

 

 



Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, O. Solovjovs, I. Brūna, 

A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone, L. Pīlēģis), 2 pret (A. Pinkens, M. Rozenbergs),  atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmumu “Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu”. Atgriezt lēmuma projektu 

uz Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komiteju, lai precizētu lēmuma projektu atbilstoši 

komisijas nolikumam. 

 

14. 

 Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 27. maija noteikumos 

“Talsu novada pašvaldības mežu un meža zemju apsaimniekošanas noteikumi”  

S.Pētersone, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.100 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 27. maija 

noteikumos “Talsu novada pašvaldības mežu un meža zemju apsaimniekošanas 

noteikumi””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15. 

Par Talsu novada pašvaldības saskaņojumu SIA “Tolmets Tukums” darbības 

paplašināšanai un B kategorijas piesārņojošās darbības saņemšanai  

S.Pētersone, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.101 “Par Talsu novada pašvaldības saskaņojumu SIA “Tolmets 

Tukums” darbības paplašināšanai un B kategorijas piesārņojošās darbības saņemšanai”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



16. 

Par grozījumiem Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas nolikumā  

S.Pētersone, A. Svarinska, D. Karols 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

 

D. Karols aicina redakcionāli precizēt 1.2. punktā vārdu “stāv” uz “sastāv”. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.102 “Par grozījumiem Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 

nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

S. Pētersone plkst.15.18 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.30 tiek atsākta sēde. 

 

 

17. 

Par saistošo noteikumu "Par aizliegumu ģenētiski modificēto kultūraugu 

audzēšanu Talsu novadā" apstiprināšanu  

S.Pētersone, I. Krotova, D. Karols 

I. Krotova ziņo par lēmuma projektu.  

 

I. Krotova sniedz atbildi uz D. Karola jautājumu par saistošo noteikumu termiņu. 

A. Astrātovs informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu – papildināt saistošos noteikumus 

ar 3. punktu: 3. Ģenētiski modificēto kultūraugu audzēšanas aizlieguma mērķis ir saglabāt 

Talsu novadā esošo bioloģisko daudzveidību, veicināt ekoloģiskas pārtikas audzēšanu un 

bioloģisko lauksaimniecību, kā arī novērst cilvēku un dzīvnieku veselības un vides 

piesārņojuma riskus. 

I. Krotova atbalsta šāda mērķa iekļaušanu saistošajos noteikumos. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātovs priekšlikumu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.103 “Par saistošo noteikumu "Par aizliegumu ģenētiski modificēto 

kultūraugu audzēšanu Talsu novadā" apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

18. 

 Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

8858 007 0085 platības precizēšanu  

S.Pētersone, I. Romaško 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.104 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8858 007 0085 

platības precizēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

19. 

Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar  

kadastra apzīmējumu 8842 010 0181, Abavas pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, I. Romaško 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.105 “Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8842 010 0181, Abavas pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 



20. 

 Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

saistošajos noteikumos Nr. 28 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 

piešķiršanu Talsu novadā”  

S. Pētersone, I. Romaško, G. Bērziņš  

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina I. Romaško izteikt priekšlikumu saistībā ar Finanšu komitejas 

informatīvās daļas  diskusiju par 8.11. punktā minēto nodarbināto skaitu. Pauž saprasto, ka 

nodarbināto skaits ir paredzēts viens. 

I. Romaško apstiprina, ka viens. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – 811 punktā nomainīt skaitli 3 uz 1. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav,  

 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.106 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

saistošajos noteikumos Nr. 28 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 

Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21. 

Par Talsu novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2022. - 2040. gadam 

apstiprināšanu  

S.Pētersone, L. Laicāns 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), 1 pret (L. Pīlēģis), 1 atturas (I. Norenberga),  

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.107 “Par Talsu novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2022. - 2040. 

gadam apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

22. 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. - 2028. gadam apstiprināšanu  

S. Pētersone, L. Laicāns, L. Pīlēģis, A. Pinkens, I. Norenberga, D. Karols 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone sniedz atbildi uz L. Pīlēģa jautājumu par galvenajiem mērķiem, 

prioritātēm un sasniedzamajiem rezultātiem. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), 1 pret (L. Pīlēģis), 1 atturas (I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.108 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. - 2028. gadam 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

L. Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

A. Pinkens izsaka pateicību dokumenta izstrādātajiem. 

I. Norenberga pamato savu balsojumu. 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

 

 

23. 

Par izmaksu pieaugumu projektā “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas 

pasākumi Mērsraga novadā”, id. Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004  

S. Pētersone, A. Dimante, J. Kļava, L. Pīlēģis 

A. Dimante ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Kļava jautā, vai precizētā būvdarbu summa ir iekļauta jaunajā attīstības programmā?  

A. Dimante – ir.  

L. Pīlēģis izsaka lūgumu apkopot un izsūtīt informāciju, kuras ir ielas ar vislielāko 

aktivitāti atsevišķi par pagastiem un pilsētām.  

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), pret nav, 2 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.109 “Par izmaksu pieaugumu projektā “Piekrastes vides degradācijas 

mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”, id. Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24. 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Tiņģeres muižas 

pagraba telpu atjaunošana un radošo nodarbību telpu izveidošana” 

S.Pētersone, B. Lorence 

B. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.110 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Tiņģeres 

muižas pagraba telpu atjaunošana un radošo nodarbību telpu izveidošana””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

25. 

 Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Jaunas kultūras 

pasākumu vietas “Ziemeļpiekrastes valgums” labiekārtošana Kolkas pagastā” 

S. Pētersone, B. Lorence 

B. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.111 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Jaunas 

kultūras pasākumu vietas “Ziemeļpiekrastes valgums” labiekārtošana Kolkas pagastā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



26. 

Par zemes vienības daļas un būvju, Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

pārvaldīšanā SIA “Talsu namsaimnieks” 

S. Pētersone, J. Ivanova, J. Kļava, E. Bariss, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

J. Ivanova ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Ivanova atbild uz J. Kļavas jautājumu par sagatavotajiem aprēķiniem, diskusijā 

iesaistās E. Bariss, L. Pīlēģis. 

J. Kļava norāda, ka nosakot izcenojumus, būtu jāizvērtē arī ko tirgotājs tirgo, vai tie ir 

apģērbi, vai tā ir pašu ražotā lauksaimniecības produkcija, vai tā ir iepirktā lauksaimniecības 

produkcija. 

Rosina pēc diviem, trim mēnešiem pavērtēt kā izcenojumi strādā. 

 

          Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), pret nav, 2 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.112 “Par zemes vienības daļas un būvju, Ezera ielā 7, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu pārvaldīšanā SIA “Talsu namsaimnieks””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

27. 

 Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Kārļa Mīlenbaha ielā 15, Talsos, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Astrātovs, J. Ivanova 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Ivanova sniedz atbildi uz A. Astrātova jautājumu par šajā īpašumā pašvaldībai 

piederošiem dzīvokļiem. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.113 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Kārļa Mīlenbaha ielā 15, Talsos, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28. 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 7, Celtnieku ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai  

S. Pētersone, D. Tabulēvica, I. Norenberga 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

D. Tabulēvica sniedz atbildi uz I. Norenbergas jautājumu par personas iesnieguma 

iesniegšanas termiņu. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.114 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 7, Celtnieku ielā 4, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

29. 

Par ūdenstilpes nomas konkursu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8854 

016 0056, “Mordangas – Kāņu ezers”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā  

S.Pētersone, D. Tabulēvica, D. Karols, A. Astrātovs, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemti četri priekšlikumi. 

D. Tabulēvica izskaidro sagatavotos priekšlikumus. Priekšlikumi radušies tādēļ, ka 

lēmuma projektā ir iekļauts, ka nomnieks nomas priekšlikumu ūdenstilpes nomai nevar 

piedāvāt zemāku vai vienādu ar, tādējādi izskaužot, ka viņš piedāvā sākuma cenu. Ja nosakām 

ne mazāk kā, tas nozīmē, ka viņš var piedāvāt sākuma cenu. Lai izskaust šo iespēju, tika 

papildināts ar vārdiem vienāds ar, tādējādi saprotot, ka viņš konkursā piedalās pie nosacījuma, 

ja viņš ir piedāvājis augstāku jau par sākuma cenu. 

 

S. Pētersone nolasa priekšlikumu – izteikt nolikuma 2.3.punktu šādā redakcijā: 

2.3.Nomas maksas priekšlikums par Ūdenstilpi ir jābūt ne mazāk kā nevar būt vienāds 

vai mazāks kā 13,02 EUR (trīspadsmit euro 2 centi) par 100 m2 mēnesī bez pievienotās 



vērtības nodokļa (turpmāk – PVN) un nekustamā īpašuma nodokļa (ja tāds ir vai būs 

jāmaksā)”. 

 

A. Pinkens rosina vārdus “nevar būt vienāds vai mazāks kā” aizstāt ar “ir jābūt 

lielākam”. 

S. Pētersone precizē priekšlikumu – izteikt nolikuma 2.3.punktu šādā redakcijā: 

2.3.Nomas maksas priekšlikums par Ūdenstilpi ir lielāks par 13,02 EUR (trīspadsmit 

euro 2 centi) par 100 m2 mēnesī bez pievienotās vērtības nodokļa (turpmāk – PVN) un 

nekustamā īpašuma nodokļa (ja tāds ir vai būs jāmaksā)”. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Atbilstoši pirmā priekšlikuma izmaiņām, tiek precizēta arī otra priekšlikuma redakcija.  

D. Tabulēvica iepazīstina ar priekšlikumu –  izteikt nolikuma 4.2.1.apakšpunktu šādā 

redakcijā: 

“4.2.1.pretendenta piedāvātā Ūdenstilpes nomas maksai ir jābūt lielākai par EUR 

13,02 EUR (trīspadsmit euro 02 centi) mēnesī par 100 m2, bez pievienotās vērtības nodokļa 

(PVN) un nekustamā īpašuma nodokļa (ja tāds ir vai būs jāmaksā) tiek vērtēta no 0-5 

punktiem”. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – nolikuma 4.6.punktā skaitli “4.1.” aizstāt 

ar skaitli “4.2.”. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt nolikuma 5.1.3.apakšpunktu šādā 

redakcijā: 

“5.1.3.Konkursā uzvarējušais pretendents 2 (divu) darba dienu laikā no piedāvājuma 

saņemšanas dienas neparaksta nomas līgumu par Ūdenstilpes nomu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav,  atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 



Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.115 “Par ūdenstilpes nomas konkursu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8854 016 0056, “Mordangas – Kāņu ezers”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

30. 

 Par Talsu novada pašvaldības ūdenstilpju nomas konkursa komisiju  

S. Pētersone, D. Tabulēvica, I. Norenberga, L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, 

I. Jansone 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

I. Norenberga jautā, kāds pamatojums ir domes priekšsēdētāja vietniekam izglītības, 

sociālajos un veselības jautājumos vadīt komisiju, kas tiešā veidā attiecas uz tautsaimniecību? 

S. Pētersone atbild, ka šis netika uzskatīts par tik būtisku jautājumu, lai šajā brīdī 

mainītu komisijas vadītāju. Min, ka šo darbību var veikt jebkurš, tai skaitā arī domes 

priekšsēdētāja vietnieks izglītības un sociālajos jautājumos. 

I. Norenberga izsaka priekšlikumu – ja ir sadalītas atbildības jomas, tad šo komisiju 

arī būtu jāvada A. Pinkenam vai Tautsaimniecības komitejas vadītājam A. Stūrmanim. 

A. Pinkens norāda, ka šeit nav jautājums par politiķu iesaistīšanos šādas komisijas 

darbā pēc būtības, jo tā ir administratīvu darbu veicoša komisija. Pauž uzskatu, ka deputātiem, 

priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekam nebūtu jābūt komisijās, kas pieņem dažādus 

administratīvus lēmumus un aktus. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), pret nav,  2 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.116 “Par Talsu novada pašvaldības ūdenstilpju nomas konkursa 

komisiju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 



31. 

 Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu  

Dzelzceļa ielā 7, Valdemārpilī, Talsu novadā 

S.Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

           Plkst.16.45 D.Karols iziet. 

Notiek diskusija. 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (A. Grīvāne, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.117 “Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu  Dzelzceļa ielā 7, 

Valdemārpilī, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

32. 

Par nekustamā īpašuma – būves Rīgas ielā 16A,  

Sabilē, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

S.Pētersone, D. Tabulēvica, A. Astrātovs, K. Riekstiņa-Sniedziņa 

 D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.16.50. atgriežas D. Karols. 

Notiek diskusija. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.118 “Par nekustamā īpašuma – būves Rīgas ielā 16A, Sabilē, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 



33. 

Par zemes vienības daļas “Viļņi”, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

S.Pētersone, D. Tabulēvica 

 D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.119 “Par zemes vienības daļas “Viļņi”, Mērsragā, Mērsraga pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

34. 

 Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Kadiķu ielā 1, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā  

S.Pētersone, D. Tabulēvica, A. Astrātovs, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Astrātovs no aprēķina pauž saprasto, ka  visi komunālie maksājumi, izņemot ūdeni 

arī ir nomas maksas aprēķinā. 

S. Pētersone pauž saprasto, ka elektroenerģija ir iekļauta maksā un ūdens ir pēc 

skaitītāja. 

Tiek precizēta informācija par elektoenerģiju. 

A. Pinkens rosina izsludināt pārtraukumu. 

A. Astrātovs atbalsta tehniskā pārtraukuma izsludināšanu, lai noprecizētu skaitļus. 

 

S. Pētersone plkst.16.58 izsludina tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.17.15 tiek atsākta sēde. 

  

A. Pinkens aicina iepazīstināt ar veiktajām izmaiņām. 

A. Veckāgane informē par veiktajām izmaiņām – ir izņemts no aprēķina 

elektroenerģija un kurināmais, veidojot nomas objekta maksu 0,85 EUR bez PVN, kura 

iepriekš bija aprēķināta 2,18 EUR bez PVN, par 1 m2. 

S. Pētersone aicina redakcionāli veikt izmaiņas lēmuma projektā. 

           

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.120 “Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Kadiķu 

ielā 1, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

35. 

Par telpu nomas līguma slēgšanu ar A. Lormanes 

ģimenes ārsta praksi 

S.Pētersone, D. Tabulēvica, J. Kļava 

S. Pētersone informē, ka šis lēmuma projekts ir saistīts arī ar iepriekšējo lēmumu, tas 

nozīmē, ka lēmuma projekta konstatējošajā daļā ir jāmaina minētie skaitļi. 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.121 “Par telpu nomas līguma slēgšanu ar A. Lormanes ģimenes ārsta 

praksi”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

36. 

 Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Zvejnieku ielā 3, 

Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā  

S.Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

            

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.122 “Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Zvejnieku 

ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

37. 

 Par 2007.gada 1.marta nedzīvojamo telpu Zvejnieku ielā 3, Rojā, Rojas 

pagastā, Talsu novadā, nomas līguma Nr.085.5/01.0307 pārjaunojuma līgumu  

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.123 “Par 2007.gada 1.marta nedzīvojamo telpu Zvejnieku ielā 3, Rojā, 

Rojas pagastā, Talsu novadā, nomas līguma Nr.085.5/01.0307 pārjaunojuma līgumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

38. 

 Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, 

Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu  

S.Pētersone, D.Tabulēvica, A. Astrātovs 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.124 “Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, 

Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



39. 

Par nedzīvojamās telpas Nr.2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu  

S.Pētersone, D.Tabulēvica 

 D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.125 “Par nedzīvojamās telpas Nr.2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, 

Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

40. 

Par zemes vienības daļas un inženierbūves – sporta laukuma iegādi Lielā ielā 22, 

Talsos, Talsu novadā 

S.Pētersone, D.Tabulēvica 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.126 “Par zemes vienības daļas un inženierbūves – sporta laukuma iegādi 

Lielā ielā 22, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

41. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā Nr.335 “Par 

Latvija Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas nekustamā īpašuma Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu bez atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā” 

 

S.Pētersone, D.Tabulēvica 

 

D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, I. 

Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. 

Pētersone), pret nav,  2 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.127 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021.gada 25.novembra 

lēmumā Nr.335 “Par Latvija Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas nekustamā īpašuma 

Laidzes pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu bez atlīdzības Talsu novada pašvaldības 

īpašumā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

42. 

Par Latvijas Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas nekustamā īpašuma 

“Ziedgravu estrāde”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu bez 

atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā  

S.Pētersone, D.Tabulēvica, A. Astrātovs 

 D.Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, I. 

Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. 

Pētersone), pret nav,  2 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.128 “Par Latvijas Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas 

nekustamā īpašuma “Ziedgravu estrāde”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, pieņemšanu 

bez atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

43. 

 Par 2022. gada 27. janvāra saistošajiem noteikumiem Nr. 1 

“Decentralizētās kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtība 

Talsu novadā” 

S.Pētersone, I. Jansone, D. Karols, K. Riekstiņa-Sniedziņa 

 I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

 

D. Karols, norādot uz lēmuma projekta preambulas 2. punktā [2) ūdens patēriņa 

norma komercuzskaitei ir noteikta Talsu novada pašvaldības 2021. gada 29.decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 45 “Sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un 

lietošanas kārtība Talsu novadā”, līdz ar to Ministrija lūdz 8.1. apakšpunktā iekļaut atsauci uz 



pašvaldības saistošajiem noteikumiem, nevis pakalpojuma līgumu.] minēto jautā, kāpēc ir 

nolikts malā pakalpojuma līgums? 

K. Riekstiņa-Sniedziņa atbild, ka sākotnējā redakcijā bija atsauce uz šo pakalpojuma 

līgumu, bet Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija ieteica precizējumus, kur ir 

atsauce uz jaunajiem ūdenssaimniecības saistošajiem noteikumiem.  

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.129 “Par 2022. gada 27. janvāra saistošajiem noteikumiem Nr. 1 

“Decentralizētās kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtība Talsu novadā””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

44. 

Par 2021. gada 29. decembra saistošajiem noteikumiem Nr. 45 “Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas 

un lietošanas kārtība Talsu novadā”  

S.Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.130 “Par 2021. gada 29. decembra saistošajiem noteikumiem Nr. 45 

“Sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība Talsu 

novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

45. 

 Par 2021. gada 25. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 42 “Par 

sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Talsu novadā”  

S.Pētersone, I. Jansone, A.Astrātovs, A. Pinkens 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka 39.punktā ir atsauce uz noteikumu 

28. punktu, bet atsaucei ir jābūt uz 30.punkts. 

S. Pētersone aicina to uzskatīt par redakcionālu precizējumu. 



 

A. Pinkens informē, ka viņš sadarbībā ar I. Jansoni ir sagatavojis priekšlikumu. 

Lēmuma projekta preambulā ir noteikts garāks spēkā stāšanās termiņš, jo sākotnējā versijā tas 

bija 2022.gada 1.marts.  

S. Pētersone – tur bija minēts 2022.gada 1.marts un šobrīd ir priekšlikums 1.jūnijs. 

 I. Jansone paskaidro, ka viņas priekšlikums ir šo termiņu noteikt ar 1.jūniju, lai būtu 

laiks informēt iedzīvotājus pirms to spēkā stāšanos.  

A. Pinkens iepazīstina ar otro priekšlikumu – papildināt saistošos noteikumus ar 

aizliegumu sadzīves atkritumus dedzināt. Min, ka šobrīd pašvaldībā nav nekādu liegumu vai 

mēģinājumu regulēt jebkādu lietu dedzināšanu, kas rada kaut kādas problēmas ar kaimiņiem, 

videi, vai dedzinot tam neparedzētas lietas. Pēc 40. punkta esošajā redakcijā tiek ielikts 41. 

punkts un attiecīgi mainās numerācija uz priekšu visam pārējam.  

S. Pētersone pauž saprasto, ka arī saistošo noteikumu 48.punkts tiks papildināts ar 

1.jūniju. 

I. Jansone – jā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – grozīt lēmuma projekta preambulas 

tekstu ar : Vienlaicīgi tiek precizēts saistošo noteikumu 49. punkts, kurā paredzēts šo saistošo 

noteikumu spēkā stāšanās termiņš, t.i., 2022. gada 1. jūnijs; Aizvietot saistošo noteikumu 41.p 

punktu ar sekojošu punktu: "Klientiem Pašvaldības administratīvajā teritorijā ir aizliegts 

jebkādā veidā dedzināt sadzīves atkritumus, pieļaujama tikai dārza atkritumu dedzināšana, ja 

tas nerada draudus cilvēku dzīvībai un veselībai, videi, kā arī personas mantai.", vienlaicīgi 

mainot numerāciju atlikušajiem nākamajiem punktiem. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.131“Par 2021. gada 25. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 42 

“Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

46. 

 Par 2014. gada 20. maija pārjaunojuma līguma Nr. DI 13/14 ar SIA 

“Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” grozījumiem 

S.Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 16 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. 

Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.132 “Par 2014. gada 20. maija pārjaunojuma līguma Nr. DI 13/14 ar 

SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” grozījumiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

47. 

 Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu sarakstu  

S.Pētersone, E. Zolneroviča, I. Jansone, D. Karols, A. Pinkens, J. Kļava, I. Krēķe, 

I. Norenberga, E. Kārkliņa 

E. Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka Juridiskā nodaļa lūdz izmaiņas 

savā struktūrā – izslēgt no Juridiskās nodaļas amatiem iedzīvotāju reģistrācijas speciālistu un 

jurista palīgu. Izveidot jaunas amata vietas –  lietvedis, vecākais jurists un jurists. 

I. Jansone iepazīstina ar strukturālajām izmaiņām Juridiskajā nodaļā. Tiek demonstrēta 

prezentācija. 

D. Karols rosina amata nosaukumu “lietvedis” nosaukt savādāk, kā piemēru min 

referents. 

A. Pinkens diskutē ar I. Jansoni par juristu iesaisti komisiju darbā. I. Jansone norāda, 

ka šis jautājums ir jāizvērtē, jāsaprot, cik ir nepieciešami juristi dažādās komisijās, ir jāstrādā 

gan ar komisiju locekļiem, gan šo komisiju vadītājiem, un jāsaprot, kuras būs tās komisijas, 

kurās bez juristu pārstāvjiem neiztikt un kuras būtu tās, kur būtu iespējams mainīt šo komisiju 

sastāvu, izslēdzot juristus no komisijas. 

I. Jansone sniedz atbildi uz J. Kļavas jautājumu par ārpakalpojuma piesaisti dažādu 

tiesvedības lietu sagatavošanā. 

J. Kļava norāda, ka kopējā amatu sarakstā ir 1391 amata vietas. Jautā, vai pārskatot 

visu šo lielo skaitu amatu, ja šo vienu amata vietu vajag Juridiskajai nodaļai, nevarēja atrast 

vienu mazināmu amata vietu? Jautā, vai tas tika  vērtēts? 

S. Pētersone lūdz I.Krēķi informēt par termiņiem, kādā ir pārskatāmas šīs amata 

vietas. 

I. Krēķe min, ka tas varētu būt septembris, oktobris. Norāda, ka ir liels darbinieku 

kapacitātes trūkums. 

E. Zolneroviča sniedz atbildi uz A. Pinkena jautājumu par veikto precizējumu ietekmi 

uz budžetu. 

I. Norenberga izsaka priekšlikumu apvienot 243. un 244.ierakstus, atstājot skolotāja 

palīgs. Min, ka tur ir jāsasummē slodžu skaits, jo saime, līmenis un algu grupa ir identiski. 

Jautā, vai tiks pārvērtēti remontstrādnieki? Kāpēc šobrīd joprojām ir atšķirīgi gan algu 

līmeņi, gan grupas. 

E. Zolneroviča atbild, ka tas ir risināms jautājums, jo visi šie amati tika apkopoti no 

jaunpienākušajām pārvaldēm, atstājot tādus, kādi tie ir. Katrā šajā pārvaldē bija ļoti atšķirīgi 

līmeņi. Šī saraksta pārskatīšana ir darbs nākotnei. Norāda, ka šie amati noteikti būtu 

apvienojami, bet tas viss ir komplekss darbs, pārstrādājot šo sarakstu. 



I. Norenberga izsaka priekšlikumu apvienot 104. un 105. ierakstus [Interešu pulciņa 

audzinātājs; Interešu pulciņa audzinātājs (Roja)] Norāda, ka faktiski tas ir interešu pulciņa 

audzinātājs ar vienādu saimi, līmeni un algu grupu. 

E. Zolneroviča – jā, to var apvienot. 

D. Karols informē, ka atbalstīs lēmuma projektu. Aicina pārskatīt amata nosaukumu 

Juridiskajā nodaļā “lietvedis”. 

I. Norenberga norāda, ka viņai bija priekšlikums apvienot šos ierakstus, kuriem ir 

vienāda saime, līmenis un algu grupa. Jautā, vai tās ir redakcionālas izmaiņas, vai ir jāraksta 

kā priekšlikums? 

S. Pētersone pauž viedokli, ka tās ir redakcionālas izmaiņas. 

I. Norenberga lūdz apvienot 104. ierakstu ar 105. nodzēšot vārdu Roja, koriģēt 243. un 

244.ierakstu kur ir skolotāja palīgs, summējot šīs slodzes, jo arī tur ir identiski saime, līmenis 

un algu grupa.  

Svītrot 44.ierakstu – Bibliotēkas vadītājs (Dundaga), jo mums ir jau noteikts, ka 

novada pagastos ir bibliotēkas vadītājs ar konkrētu saimi, līmeni un algu grupu. 

A. Pinkens norāda, ka šis ir tas brīdis, kad nodarbojamies ar izlīdzināšanu, nevis tagad 

deputāti ņems un uz savu iespaidu grozīs darbinieka darba nosacījumus. Min, ka tas nebūtu 

pareizi. Ja ir tiešām konkrēts amats redzams, priekšlikumus ir izpētīt un vajadzības gadījumā, 

konkrētu amatu aiztikt, bet nedarīt to ar domes balsojumu. 

I. Norenberga norāda, ka uz šo neatbilstību ir norādījusi jau pagājušajā gadā, šobrīd ir 

sagatavoti grozījumi amatu sarakstā, un šis aizrādījums ir ignorēts. 

S. Pētersone jautā I. Norenbergai, vai viņa to noformēs kā priekšlikumu? 

I. Norenberga jautā, kad atkal ir plānots pārskatīt amatu sarakstu? 

E. Zolneroviča atbild, ka amatu saraksti noteikti tiks pārskatīti tādā gadījumā, ja tiks 

iesūtīti no iestādēm priekšlikumi par šo amatu izmaiņām, tas būtu primāri. Tad pārskatīt visu 

kopējo amatu sarakstu un amatus apvienot, un tad tā būs nākošā reize, ko varētu paredzēt 

tuvākajā nākotnē. Konkrēti datumu nevar pateikt, bet tas viss ir atkarīgs no priekšlikumiem, 

kādi tiks iesūtīti. 

S. Pētersone – Dundagas pagasta pārvaldē ir apstiprināts pārvaldes vadītājs. Un 

pārvaldes vadītājam tad arī attiecīgi būtu šis darbs izvērtējot jāveic. Es domāju, ka mums būtu 

jādod laiks iestādes vadītājam šobrīd šo darbu veikt. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, I. Brūna, 

A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone), pret 

nav, 4 atturas (L. Pīlēģis, J. Kļava, I. Norenberga, O. Solovjovs), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.133 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu sarakstu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 



48. 

 Par atļauju Talsu novada muzejam pieņemt dāvinājumu 

S.Pētersone, A.Veckāgane, A. Pinkens, J. Kļava 

A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

           

 Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

Plkst.18.50 iziet D. Karols. 

  

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (A. Grīvāne, I. Norenberga, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Pīlēģis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.134 “Par atļauju Talsu novada muzejam pieņemt dāvinājumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

49. 

Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par 

Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem  

S.Pētersone, A.Veckāgane, J. Kļava, I. Krēķe, I. Norenberga, G. Bērziņš, D. Karols, 

A. Dimante, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Kļava jautā, no kādiem līdzekļiem būs iespējams segt tos zaudējumus, kas radušies 

saistībā ar vētru? 

A. Veckāgane atbild, ka visticamāk, no Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas budžeta 

līdzekļiem un apdrošināšanas. 

I. Krēķe paskaidro, ka pārvaldniekiem ir lūgts apkopot šos zaudējumus. Vispirms ir 

jāskatās apdrošināšana, tad ir nebūtiski zaudējumi. Līdz pirmdienai pārvaldes vadītāji ir 

apsolījuši atsūtīt, kā tas izskatās, viņu konkrētajās pārvaldēs un tad ar A. Veckāgani 

novienosimies, no kura budžeta tiks maksāts. 

Plkst.18.53 atgriežas D. Karols. 

I. Norenberga informē, ka viņa ir iesniegusi priekšlikumus. 

S. Pētersone iepazīstina ar I. Norenbergas iesniegtajiem priekšlikumiem. 

Pirmais priekšlikums – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas budžetā 

paredzēt 50 000,00 EUR finansējumu (grozītu no atlikuma gada beigās) atrakciju tipa bērnu 

rotaļu laukuma projektēšanai Talsu pilsētā. 



Otrais priekšlikums – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes budžetā paredzēt 

70 000 EUR finansējumu (grozītu no atlikuma gada beigās) Sabiles bibliotēkas bērnu nodaļas 

telpu izveidei kultūras nama ēkā. 

G. Bērziņš jautā par pirmo priekšlikumu, ja viņš pareizi atceras, tad šī gada budžetā 

bija paredzēta naudas summa atrakciju tipa bērnu rotaļu laukuma  projektēšanai. Jautā, vai šie 

līdzekļi jau ir apgūti, ir kādi mērķi sasniegti? 

A. Vecgāne atbild, ka vēl nav apgūti. 

I. Norenberga precizē, ka nebija norādīts, ka šie 30 000,00 EUR būs atrakciju tipa 

rotaļu laukuma izveidei. 

Lūdz atbalstīt viņas izteikto priekšlikumu, un kā priekšlikumu ierosina no atlikuma 

gada beigās.  

D. Karols jautā, ja minētie priekšlikumi tiek atbalstīti, cik paliek budžeta atlikums 

gada beigās? 

A.Veckāgane – 40 000,00 EUR.  

I. Norenberga lūdz Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājas komentāru par šo 

finansējumu, kas jau ir iekļauts, par 30 000,00, kā projektēšanai, tas ir paredzēts. 

A. Dimante atbild, ka šie 30 000,00 EUR tiks izlietoti projektēšanai pie Vilkmuižas 

ezera. Informē, ka nāks uz Tautsaimniecības komiteju ar lēmuma projektu, jo ir vajadzīgs vēl 

papildu finansējums projektēšanai. 

I. Norenberga precizē, vai otrās kārtas dizainiski augstvērtīgajam rotaļlaukumam, kam 

šogad tiks īstenota jau pirmā kārta? 

A. Dimante – jā. 

I. Norenberga uztur spēkā savu priekšlikumu. Aicina pēc balsojuma nosaukt visus 

deputātus, kas balso “par”, kas balso “pret”. Norāda, ka šobrīd visiem ir jāapzinās, ka tiek 

balsots par atrakciju tipa rotaļu laukuma projektēšanu.  

A. Pinkens norāda, ka ir priekšlikums izgrozīt budžetu, paredzot papildu izdevumus 

120 000,00 EUR apmērā. Jautā A. Veckāganei, vai viņa to saskaņo? 

A. Veckāgane – varu, jā. 

S. Pētersone jautā vai viņa akceptē to, ka paliekam uz naudas līdzekļu atlikumu gada 

beigās 40 000,00 EUR. 

A. Veckāgane – nē, to es neakceptēju. Min, ka, ja viņai liek, tad viņa to izlabo. 

G. Bērziņš jautā, kāds ir pamatojums 50 000,00 EUR paredzēšanai? Jautā, vai ir veikti 

aprēķini? Pauž viedokli, ka 50 000, 00 EUR priekš projektēšanas nav adekvāta summa, ka tā 

ir par lielu. 

L. Pīlēģis paskaidro, ka tajā brīdī, kad gāja diskusijas vispārīgi par šo bērnu laukumu, 

Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļa pēc pētījuma, pēc aplēsēm nosauca summu 

50 000, 00 EUR. 

G. Bērziņš norāda, ka attiecībā uz aprēķiniem nav tik pārliecināts, ka ir nepieciešami 

50 000,00 EUR domā, ka sākumā varētu iztikt arī ar mazāku summu. 

A. Pinkens norāda, ka pašvaldībai atliktajos darbos ir veicamie darbi par 4,7 

miljoniem. Min, ka, ja ķeramies klāt šādā veidā kaut kāda budžeta atlikuma eventuālajai 

dalīšanai, tad būtu jāskata nevis atsevišķi viena, divu vai trīs deputātu iesniegtie priekšlikumi, 

ko mēs tagad darīsim ārpus kārtas, bet tai pat laikā, tad raujam vaļā visu to sarakstu un 

skatāmies visu kopā. Norāda, ka šādu sistēmu atbalstīt nevar. 

G. Bērziņš aicina nevērtēt šo situāciju kā budžeta atvēršanu un prioritāšu pārvērtēšanu. 

Bet drīzāk vērtēt kā, savā ziņā tādas kļūmes novēršana. Min, ka viņš bija sapratis, ka šis 



finansējums, kas ir 30 0000,00 EUR, daļēji  būs paredzēts atrakciju bērnu rotaļu laukuma 

projektēšanai. Norāda, ka ir iesniedzis priekšlikumu, lai šo kļūmi novērstu. Min, ka viņam nav 

aprēķinu. Pauž  uzskatu, ka šī summa, kas šobrīd tiek piedāvāti ir nesamērīgi liela. Piedāvā 

piešķir 20 000,00 EUR projektēšanai. Pauž pieņēmumu, ka šī summa varbūt arī nepietiks, bet 

tad vismaz nonāktu līdz reālam ciparam attiecīgi, ja būs nepieciešams, protams, ka tā naudas 

summa būs jāpieliek klāt. 

J. Kļava atgādina, ka 2021.gada otrajā pusē vairākas reizes domes sēdēs tika pieņeti 

lēmumi  par atsevišķu investīciju pārcelšanu, projektēšanas, remontdarbu utt. Lūdz tuvāko 

divu nedēļu laikā sagatavot informāciju, kā notiek šo darbu un līdzekļu apguve. Un maliņā 

uzrakstīt komentāru, ja neiet, kas tur ir par problēmu. 

S. Pētersone paskaidro, ka šāda informācija tiek apkopota. 

Paskaidro, ka attiecībā par iesniegto priekšlikumu, kas ir saistīts ar Sabiles pilsētas un 

Abavas pagasta pārvaldes budžetu, par 70 000,00 EUR Sabiles Bērnu bibliotēkas nodaļas 

pārcelšanai uz Lielo bibliotēku kultūras nama ēkā, arī šis ir nozīmīgs projekts, ja pareizi 

atceramies, tad apstiprinot budžetu tika dots uzdevums izpilddirektoram līdz 31.martam veikt 

šo te budžetā atlikto darbu izvērtēšanu un prioritēšanu. Norāda, ka darbs ir pabeigts. 

I. Krēķe papildina, ka ir salikts prioritārā secībā, dažādos blokos un tas tiks nodots 

deputātiem vērtēšanai uz komitejām. 

S. Pētersone vērš uzmanību, ka saistībā ar inflācijas pieaugumu ir jābūt ļoti 

piesardzīgiem rīkojoties ar finanšu līdzekļiem. 

 

S. Pētersone aicina balsot par I. Norenbergas priekšlikumu – Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas budžetā paredzēt 50 000,00 EUR finansējumu (grozītu no atlikuma 

gada beigās) atrakciju tipa bērnu rotaļu laukuma projektēšanai Talsu pilsētā. 

 

Ar 2 balsīm par (I. Norenberga, L. Pīlēģis), 5 pret (E. Kārkliņa, M. Rozenbergs 

A. Pinkens, G. Bērziņš, A. Āboliņš) , 9 atturas (A. Grīvāne, G. Sebris, O. Solovjovs, I. Brūna, 

A. Kalniņš, J. Kļava, A. Astrātovs, S. Pētersone, D. Karols), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par G. Bērziņa priekšlikumu – Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas budžetā paredzēt 20 000,00  EUR finansējumu (grozītu no 

atlikuma gada beigās) atrakciju tipa bērnu rotaļu laukuma projektēšanai Talsu pilsētā. 

 

Ar 11 balsīm par (I. Norenberga, G. Sebris, O. Solovjovs, I. Brūna, G. Bērziņš, 

A. Āboliņš L. Pīlēģis, J. Kļava A. Astrātovs, E. Kārkliņa, S.Pētersone,), 2 pret 

(M. Rozenbergs A. Pinkens), 3 atturas (A. Kalniņš, A. Grīvāne, D. Karols), priekšlikums 

tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par I. Norenbergas priekšlikumu – Sabiles pilsētas un 

Abavas pagasta pārvaldes budžetā paredzēt 70 000,00 EUR finansējumu (grozītu no 

atlikuma gada beigās) Sabiles bibliotēkas bērnu nodaļas telpu izveidei kultūras nama ēkā. 

 

Ar 3 balsīm par (A. Astrātovs, I. Norenberga, L. Pīlēģis), 4 pret (A. Grīvāne, 

E. Kārkliņa, M. Rozenbergs A. Pinkens), 9 atturas (G. Bērziņš, A. Āboliņš G. Sebris, 

O. Solovjovs, I. Brūna, A. Kalniņš, J. Kļava, S. Pētersone, D. Karols), priekšlikums netiek 

atbalstīts. 

 



Pēc iebalsotā priekšlikuma tiek precizētas summas. 

S. Pētersone iepazīstina ar saistošo noteikumu redakciju pēc izdarītajiem grozījumiem.   

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

Ar 14 balsīm par (A. Grīvāne, D. Karols, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

I. Brūna, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

S. Pētersone), pret nav, 2 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.135 “Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu 

Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

Informatīvā daļa 

2 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, I. Krēķe, D. Zeļģe, A. Kalniņš, D. Pētersons, G. Bērziņš, L. Pīlēģis, 

G. Sebris, O. Solovjovs, A. Āboliņš, I. Norenberga, G. Bērziņš, A. Pinkens, S. Zemīte, 

D. Karols 

I. Krēķe informē, ka deputātiem ir nosūtīts gan izpilddirektora pārskats par veikto 

darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu, gan arī projektu progresa tabula. 

Lūdz D. Zeļģi  atbildēt uz deputāta jautājumu par situāciju, kāda šobrīd ir ar Ukrainas 

civiliedzīvotājiem Talsu novadā. 

D. Zeļģe informē par esošo situāciju. Tiek demonstrēta prezentācija. Diskusijā 

iesaistās A. Kalniņš, I. Krēķe. 

I. Krēķe dod vārdu D. Pētersonam, lai sniegtu atbildi uz deputāta iesūtīto jautājumu 

par iepirkumu sagatavošanu pārtikai, ceļu uzturēšanai; vai ir iezīmējušies kādi 

problēmjautājumi būvniecības iepirkumos. 

D. Pētersons sniedz informāciju. Atbild uz G. Bērziņa, L. Pīlēģa, G. Sebra, 

O. Solovjova, A. Āboliņa jautājumiem. 

Plkst.19.38 iziet D. Karols, atgriežas plkst.19.50. 

Plkst.19.38 dalību sēdē pārtrauc A. Kalniņš. 

Plkst.19.42 dalību sēdē pārtrauc M. Rozenbergs, A. Grīvāne. 

G. Bērziņš, atsaucoties uz iesniegumu ar lūgumu iniciēt vairāku ielu pārdēvēšanu, 

aicina pievērst uzmanību 9.maija ielai. 

Plkst.20.08 dalību sēdē pārtrauc I. Brūna. 

A. Pinkens lūdz atsūtīt sagatavoto Vienošanos saistībā ar SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” MK 21.08.2018. noteikumu Nr.537 “Sadzīves 

atkritumu masas un tilpuma attiecības mērījumu veikšanas kārtība un nosacījumi” prasību 

nodrošināšanai.  

S. Zemīte – jā. 

 

DOME pieņem izpilddirektora pārskatu zināšanai. 

 



Notiek diskusija par tālāko darba organizāciju domes un komiteju sēžu organizēšanā. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst. 20.15 

 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S.Pētersone 

Parakstīts  07.04.2022. 

 

Protokolētāja         

Parakstīts  07.04.2022.                                (paraksts*)                         E.Grīnberga 

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


